
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Ministeren for børn, undervisning og ligestilling

Dato: 31. marts 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 184
Vil ministeren redegøre for elevtallet på produktionsskolerne i 2015 og i for-
længelse heraf redegøre for, hvorvidt de afsatte midler på finansloven for
2015, hvor der tages højde for et stigende elevtal, er blevet brugt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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